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Zápis z 31. zasedání Komise pro sport a volný čas 
dne 2. 10. 2017 

Přítomni: Bc. Ladislav Bárta, Ing. Vlastimil Forst, Leoš Chalupa, MUDr. Jan Mokříš, 
Ing. Radek Nedělka, Miroslav Stehno, David Sochor, Petr Staněk, Jana Svobodová, 
Bohumil Trávník, MUDr. Dagmar Vencálková 

Dále přítomni: Ing. Josef Klement – místostarosta, garant; Václav Košťál 

Omluveni: Bc. Jakub Mička, DiS. Pavel Novotný, Ing. Petr Stoček, František Šustr 

1. Program jednání komise 

V době hlasování bylo přítomno 11 členů komise. 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 2. 10. 2017. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

2. Návrh dotačních programů na rok 2018 

Předseda komise seznámil přítomné s úmyslem vedení města snížit výše dotačních programů o 5 % 
vzhledem k zamýšleným investicím města v roce 2018. P. Staněk navrhuje snížit celkový objem 
finančních prostředků dotačního programu SPORTOVIŠTĚ 2018 ve výši 1 600 tis. Kč místo 
dosavadního objemu 1 790 tis. Kč a ostatní dotační programy v gesci komise ponechat ve výších 
roku 2017. Komise diskutovala o návrhu výše dotačního programu VOLNÝ ČAS 2018, SPORTOVIŠTĚ 
2018, SPORT 2018 a ORGANIZOVANÝ SPORT DOSPĚLÝCH 2018. 

Usnesení 
Komise pro sport a volný čas po projednání doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu 
města vyhlášení dotačního programu VOLNÝ ČAS 2018 ve výši 290 tis. Kč. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise pro sport a volný čas po projednání doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu 
města vyhlášení dotačního programu SPORTOVIŠTĚ 2018 ve výši 1 600 tis. Kč. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise pro sport a volný čas po projednání doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu 
města vyhlášení dotačního programu SPORT 2018 ve výši 3 700 tis. Kč. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise pro sport a volný čas po projednání doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu 
města vyhlášení dotačního programu ORGANIZOVANÝ SPORT DOSPĚLÝCH 2018 ve výši 
800 tis. Kč. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

3. Informace ohledně probíhající revitalizace sportovišť ve Žďáře nad Sázavou 
P. místostarosta rozeslal všem členům komise projekt revitalizace sportovišť ve Žďáře nad 
Sázavou. Předseda komise informoval, že v rozpočtu města na rok 2017 je alokovaná částka 15 mil. 
Kč a v rozpočtu roku 2018 bude v návrhu 20 mil. Kč na tuto investici. Koncem listopadu 2017 bude 
město obeznámeno s výsledkem podané žádosti o dotaci na MŠMT pro tuto investici. 

4. Různé 
Předseda komise informoval komisi o obhájení funkce ředitele příspěvkové organizace SPORTIS 
MVDr. Vladimírem Kovaříkem. 
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P. Svobodová informovala přítomné o změně předsedy BK Žďár nad Sázavou,z.s., kterým je 
Mgr. Tomáš Martinec. 

Zapsal: Václav Košťál 
Dne: 2. 10. 2017 
Předseda sportovní komise: 


